
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE (VALG REP)

TIRSDAG DEN 6. DECEMBER. 2022

Referat
Tilstedeværende: . 26 stemmeberettiget.
Referent:513 Dirigent: 605 Stemmetællere: 704, 220

Godkendelse af referat fra repræsentantskabsmødet d. 2 November 2022
Ingen imod, ingen blankt, resten for. Godkendt.

Meddelelser til/fra formandskabet

- Efter flere indbrud i bilerne på parkeringspladsen, går vi videre med ideen om dummy
kameraer og skilte om videoovervågning.

- Vi har sendt en mail til forskellige udvalg til den klub-plakat vi er ved at lave, hvor man gerne
må svare senest d. 15. december.

- Der er sket meget den seneste måned, så vi giver en opsummering af resten til selve mødet.
- Krav om rundvisning, ikke stillet formelt endnu, men kommer forhåbentlig snart.
- Sensoren til det varme vand skulle gerne være blevet fikset, samme med lyset i forhallen.
- Fokus internt i FMS på at få brugt fondsmidlerne, herunder til solcellerne.

- Læsesalen: Nye stole til grupperummene, samt købe nye borde. Resten af de gamle
stole vil blive givet væk. Motorcykel kælderen er midlertidigt lidt fyldt.

- 15-16 december rengøring af forhallen - Støj den 15. og begrænset brug 4-8 fredag morgen.

Meddelelser til/fra bogholderiet

Meddelelser til/fra inspektøren

- Der er noget arbejde ude på vendepladsen de næste par uger.
- Det er blevet bedre med madaffaldet på gangene.
- Der bliver sat ekstra tørrestativer op i vaskekælderen, i båsene hvor cyklerne står.

Meddelelser til/fra øvrige udvalg
- Baren: Claes stopper som barchef, derfor bliver denne post ledig. Stillingen går ud på at drive

baren med regnskab mm. planlægger fester. Man behøver ikke være mester i forvejen,
Valdemar fortsætter også. Henvend jer endelig til Claes for mere info om stillingen.

- Disc: Fint med fest, men husk ingen musik efter kl. 22. Stop med at pille i lydindstillingerne,
det går i stykker. Pas på tingene.

Forslag til afstemning

- Ottos piger og Nonstars vil gerne låne baren lørdag d. 10/12.
Kommentar: Vigtigt at der bliver gjort rent, og at festen rent faktisk stopper kl. 01.
Ottos piger: Vi lover at festen nok skal slutte der.
Ingen imod, 1 blankt, resten for. Godkendt.

- Slå Kollegianersamfundet og Intech sammen (prøveafstemning)
Ingen imod, 2 blankt, resten for. Godkendt.

- Godkendelse af regnskabet for efterårsfesten.
Ingen imod, 1 blankt, resten for. Godkendt.



- Køb af en udskydelse af hjemfaldspligten (prøveafstemning)
1 imod, ingen blankt, resten for. Godkendt.

- Godkendelse af regnskab for Otto Festival
Kommentar: Det burde jo gå i nul fordi vi er non-profit, men overskuddet er kommet pga. et
konservativt budget. Pengene ryger videre til næste år, og halvdelen går jo til
kollegianersamfundet.
Spørgsmål: Har man overvejet at køre uden REP-midler, siden det passer med de REP-midler
der er blevet brugt.
FMS: Vi har haft en løs snak om det, og kommer nok til at ændre lidt på hvordan OF er
finansieret.
1 imod, ingen blankt, resten for. Godkendt.

- Godkendelse af barens halvårsregnskab 1/3/2022-31/8/2022.
Baren: Det er i minus, og det er kedeligt, men kommer af inflation. Priserne vil derfor blive hævet
med 5 kr på øl og drinks, men beholde priserne på shots.
Kommentar: For dårligt at der er 4000 kr. som der ikke kan blive gjort rede for. Evt. kigge på hvor
mange gratis drinks der bliver givet ud.
2 imod, 1 blankt, resten for. Godkendt.

Stillinger på valg
- 1 Næstformand for repræsentantskabet

(lønnet)
Ingen stiller op

- 2 medlemmer af fondsøgnings
udvalget til Solceller (lønnet)

- 2 medlemmer af brandudvalget
(lønnet)
Ingen stiller op

- 8 (minimum) medlemmer til Ottos
Festival (se næste side)
822, 315, 207 klappes ind

- 1 bartender
414 klappes ind

- 1 Musikklub Formand
Ingen stiller op

- 1 Formand for Nonstars
206 klappes ind

- 1 Folkevalgt
1028 klappes ind

Eventuelt.
Næste REP rykkes til 10. januar.

Sp: Tørrestativer på gangene, der er ikke så meget plads i kælderen, så der er ikke så meget andet at
gøre.
Sv: Kim og Anders vil hænge flere tørrestativer i kælderen.

Fedt at DISC bliver taget op igen, for folk har ikke respekteret, når de er blevet bedt om at skrue ned.

Forslag: Skilt som henviser til rygning foran kollegiet i stedet for i haven.

Spørgsmål: Renovering af grupperum, er det undervejs?
FMS: Det bliver ikke en komplet renovering, men stole er på vej.

Spørgsmål: Hvad er status med makeover af Eforen?
FMS: Vi afventer stadig at nogle melder sig på posten.

Resterende bevillinger 1/9 til 1/3

Bevillinger fra REP ,-



Kommende Fester Julebingo d. 8. december
12. december ramagangsjang - Den store pakkeleg

Nytår! Husk det! I år falder det på den 31.12


